

Title (en)

ORTHOPEDIC PILLOW.

Title (de)

OTHOPÄDISCHES KOPFKISSEN.

Title (fr)

OREILLER ORTHOPEDIQUE.

Publication

**EP 0483179 A1 19920506 (FR)**

Application

**EP 90910135 A 19900626**

Priority

- FR 9000468 W 19900626
- FR 8909644 A 19890718

Abstract (en)

[origin: WO9101103A1] The invention relates to an orthopedic pillow having seven functions essential for the prophylaxis and the therapy of difficulties in falling asleep, sleep problems, cervicalgias, scapular pain and back pain, when they are associated with cervical-dorsal hypertonies. The orthopedic pillow of the invention is mainly characterized by its functional shape and by the possibility of adjusting the thickness of its different portions. This adjustment allows to precisely adjust the pillow to all occipital-cervical-dorsal conformations in a given size.

Abstract (fr)

La présente invention est celle d'un oreiller orthopédique répondant à sept fonctions essentielles pour la prophylaxie et la thérapeutique des endormissements difficiles, des troubles du sommeil, des cervicalgias, des douleurs scapulaires et du mal de dos, quand ils sont liés à des hypertonies cervico-dorsales. L'oreiller orthopédique selon l'invention est principalement caractérisé par sa forme fonctionnelle et par la possibilité de réglage de l'épaisseur de ses différentes parties. Ce réglage permet en effet de véritablement l'ajuster à toutes les conformations occipito-cervico-dorsales dans une taille donnée.

IPC 1-7

**A47G 9/00**

IPC 8 full level

**A47G 9/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47G 9/10** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9101103A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9101103 A1 19910207**; AT E129388 T1 19951115; AU 5935590 A 19910222; CA 2062979 A1 19910119; DE 69023240 D1 19951130; DE 69023240 T2 19961024; EP 0483179 A1 19920506; EP 0483179 B1 19951025; FR 2649875 A1 19910125; FR 2649875 B1 19920103; US 5237714 A 19930824

DOCDB simple family (application)

**FR 9000468 W 19900626**; AT 90910135 T 19900626; AU 5935590 A 19900626; CA 2062979 A 19900626; DE 69023240 T 19900626; EP 90910135 A 19900626; FR 8909644 A 19890718; US 80785992 A 19920117